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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia przez 

Gminę Kędzierzyn-Koźle wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego 

spółki pod firmą SIM Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 

Prudniku i objęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle udziałów w tej spółce  w zamian za 

wniesiony wkład. 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 


